

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, DECEMBER 2, 1987

(1)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-88, An Act to amend the Judges Act, met at 3:45 o'clock p.m. this day, in Room 307 West Block, for the purpose of organization.

Members of the Committee present: Richard Grisé, Allan Lawrence, John A. MacDougall, George Minaker and Chris Speyer.

Jennifer Cossitt announced her appointment as Chairperson of the Committee pursuant to Standing Order 93(2).

The Committee proceeded to consider its Order of Reference, dated Thursday, November 5, 1987, which reads as follows:

ORDERED,—That Bill C-88, An Act to amend the Judges Act, be now read a second time and referred to a legislative committee.

Allan Lawrence moved,—That, pursuant to the guidelines established by the Board of Internal Economy, the Committee print 750 copies of its Minutes of Proceedings and Evidence.

The question being put on the motion, it was agreed to.

Allan Lawrence moved,—That the Chairperson be authorized to hold meetings in order to receive evidence and authorize its printing when a quorum is not present, provided that three (3) members are present including the Chairperson and, in the absence of the Chairperson, the person designated to be Chairperson of the Committee.

The question being put on the motion, it was agreed to.

Chris Speyer moved,—That during the questioning of the witnesses, each member be allotted 10 minutes for the first round and thereafter 5 minutes in the second round.

The question being put on the motion, it was agreed to.

At 3:52 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

TUESDAY, DECEMBER 8, 1987

(2)

The Legislative Committee on Bill C-88, An Act to amend the Judges Act, met at 3:36 o'clock p.m. this day, in Room 269 West Block, the Chairman Jennifer Cossitt, presiding.

Members of the Committee present: Jennifer Cossitt, Richard Grisé, Robert Kaplan, Allan Lawrence, John MacDougall, Svend J. Robinson, Chris Speyer.

Appearing: The Honourable Ramon Hnatyshyn, Minister of Justice and Attorney General of Canada.

PROCÈS-VERBAUX

LE MERCREDI 2 DÉCEMBRE 1987

(1)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le projet de loi C-88, Loi modifiant la Loi sur les juges, tient, aujourd'hui à 15 h 45, dans la pièce 307 de l'Édifice de l'Ouest, sa séance d'organisation.

Membres du Comité présents: Richard Grisé, Allan Lawrence, John A. MacDougall, George Minaker et Chris Speyer.

Conformément aux dispositions du paragraphe 93(2) du Règlement, Jennifer Cossitt annonce sa propre nomination à la présidence du Comité.

Le Comité entreprend d'examiner son ordre de renvoi du jeudi 5 novembre 1987, libellé en ces termes:

IL EST ORDONNÉ,—Que le projet de loi C-88, Loi modifiant la Loi sur les juges, soit maintenant lu une deuxième fois et déferé à un Comité législatif.

Allan Lawrence propose,—Que, conformément aux directives du Bureau de régie interne, le Comité fasse imprimer 750 exemplaires de ses Procès-verbaux et témoignages.

La motion est mise aux voix et adoptée.

Allan Lawrence propose,—Que la présidente soit autorisée à tenir des réunions pour recevoir des témoignages et en permettre l'impression en l'absence du quorum, pourvu que trois (3) membres, dont la présidente ou, en l'absence de cette dernière, la personne désignée pour assumer la présidence du Comité, soient présents.

La motion est mise aux voix et adoptée.

Chris Speyer propose,—Que lors de l'interrogatoire des témoins, chaque membre du Comité dispose de dix (10) minutes au premier tour de questions, puis de cinq (5) minutes au deuxième tour.

La motion est mise aux voix et adoptée.

À 15 h 52, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation de la présidente.

LE MARDI 8 DÉCEMBRE 1987

(2)

Le Comité législatif sur le projet de loi C-88, Loi modifiant la Loi sur les juges, se réunit, aujourd'hui à 15 h 36, dans la pièce 269 de l'Édifice de l'Ouest, sous la présidence de Jennifer Cossitt, (*présidente*).

Membres du Comité présents: Jennifer Cossitt, Richard Grisé, Robert Kaplan, Allan Lawrence, John MacDougall, Svend J. Robinson, Chris Speyer.

Comparait: L'honorable Ramon Hnatyshyn, ministre de la Justice et Procureur général du Canada.